

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

G/38/Add.2

4 August 1953

General Distribution

SECOND PROTOCOL OF SUPPLEMENTARY CONCESSIONS

(Austria - Germany)

Entry into Force

Addendum

The Second Protocol of Supplementary Concessions, dated 22 November 1952, was signed by the Governments of Austria and of the Federal Republic of Germany on 31 July 1953, the final date for signature having been extended from 22 May 1953, as explained in document G/38/Add.1.

In accordance with paragraph 1 of the Protocol, Schedule XXXII - Austria and Schedule XXXIII - Germany, annexed to the Protocol, will enter into force on 30 August 1953.

DEUXIEME PROTOCOLE DE CONCESSIONS ADDITIONNELLES

(Autriche - Allemagne)

Entrée en vigueur

Addendum

Les gouvernements de l'Autriche et de la République fédérale d'Allemagne ont signé le Deuxième protocole de concessions additionnelles du 22 novembre 1952 le 31 juillet 1953, la date finale de signature qui était primitivement le 22 mai 1953 ayant été reportée, ainsi qu'il a été expliqué dans le document G/38/Add.1.

Conformément au paragraphe premier dudit protocole, la Liste XXXII (Autriche) et la Liste XXXIII (Allemagne), qui sont annexées au protocole, entreront en vigueur le 30 août 1953.